



DTH van der Merwe

DTH van der Merwe is one of the most iconic players in Canadian rugby history. Over a remarkable 14-year career, from 2006 to 2019, he earned 61 caps for Canada and played in four Rugby World Cups (2007, 2011, 2015, and 2019).

Van der Merwe is Canada's top men's try scorer of all time, with an impressive total of 38. His stellar performances earned him the Rugby Canada Player of the Year award in both 2015 and 2018. He is also ranked sixth in Rugby World Cup history for tries scored by a winger, a testament to his consistency and impact on the international stage. In the 2015 Rugby World Cup, van der Merwe was named Player of the Match in Canada's match against Italy.

Additionally, in 2009, he represented Canada at the Sevens Rugby World Cup and earned four caps in the HSBC World Sevens Series. DTH van der Merwe's legacy as a try-scoring machine and a leader on the field has made him a standout figure in Canadian rugby.

DTH van der Merwe est l'un des joueurs les plus emblématiques de l'histoire du rugby canadien. Au cours d'une carrière remarquable de 14 ans, de 2006 à 2019, il a obtenu 61 sélections pour le Canada et a participé à quatre Coupes du Monde de Rugby (2007, 2011, 2015 et 2019).

Van der Merwe est le meilleur marqueur d'essais de tous les temps pour le Canada, avec un total impressionnant de 38. Ses excellentes performances lui ont valu le titre de joueur de l'année de Rugby Canada en 2015 et en 2018. Il est également classé sixième dans l'histoire de la Coupe du Monde de Rugby pour les essais marqués par un ailier, ce qui témoigne de sa régularité et de son impact sur la scène internationale. Lors de la Coupe du Monde de Rugby 2015, van der Merwe a été nommé joueur du match lors de la rencontre entre le Canada et l'Italie.

En outre, en 2009, il a représenté le Canada à la Coupe du Monde de Rugby à VII et a été sélectionné à quatre reprises lors des HSBC World Sevens Series. L'héritage de DTH van der Merwe en tant que machine à marquer des essais et leader sur le terrain a fait de lui une figure marquante du rugby canadien.

HEAD OFFICE

Victoria Office / Bureau de Victoria
3019 Glen Lake Road
Langford, BC CANADA V9B 4B4
Tel / Tél: 250-483-1202

Vancouver Office / Bureau de Vancouver
Suite 450 - 375 Water Street
Vancouver, BC CANADA V6B 5C6
Tel / Tél: 778-379-5770

rugby.ca
contact@rugby.ca

